
Referat, bestyrelsesmøde onsdag d. 21. marts 2024, Rudkøbing Sejlklub 

 

Til stede: Arne Nielsen, Carsten Rømer, Rasmus Jensen, Jens Koch, Bent Bødker, Bjarke Breyt, Finn 

Lockenwitz, Sten Hansen, Anne Jette 

Afbud: Henrik Duelund 

 

Dagsorden: 

1. Mere til generalforsamling 

2. Regnskab / kontingenter 

3. Klargøring af både og huse 

4. Start af ungdomssejlads 

5. Aftensejlads 

6. Turudvalg: Plan for sommeren 24 

7. Familiedag d. 8/6-24 

8. Orientering fra kursuser i vinter 

9. Bianca 101 

10. Evt. 

 

Pkt. 01 

Sekretæren har lavet udkast til indkaldelse til generalforsamlingen. Den blev gennemgået og 

justeret til. Carsten tilretter og rundsender til bestyrelsen så den kan nå at blive sendt ud rettidigt. 

 

Pkt. 02 

Der er 25 der mangler at betale kontingent.  

Det blev aftalt at kontingent forbliver uændret det kommende år. 

 

Pkt. 03 

Klargøring af joller: I ungdomsafdelingen vil de inddrage ungdomsmedlemmerne i at klargøre 

jollerne den første træningsgang. 

Jollehus er almindelig klar til sæson. Der er ikke aftalt yderligere. 

 

Pkt. 04 

Jens og Rasmus fastlægger dato for opstart af ungdomssejlads. Dette meldes ud senere, men 

forventes omkring start maj. 

 

Pkt. 05 

Aftensejladsen, som normalt er onsdag aften for kølbåde, forventes at sejles igennem forår og 

efterår. Jens vil stå for at få lavet et opslag til rundsending til medlemmerne og melder desuden 

mere ud senere på klubbens facebook side.  

 

 



Pkt. 06 

Klubbens nuværende turudvalg ønsker nye medlemmer. Der er således ikke noget nyt p.t. 

 

Pkt. 07 

Sejlklubben deltager i havnens familedag d. 8. juni. Bestyrelsen vil forsøg at få fat i lidt flag, 

vimpler m.m. fra sejlunionen for at skabe lidt mere synlighed på dagen. 

Planen er dels at have nogle joller liggende rigget klar så besøgende børn og unge kan prøve en tur. 

Klubbens ribbåd og ledsager båd vil være med. 

Derudover: Bestyrelsen arbejder p.t. på at anskaffe en brugt kølbåd (Bianca 101). Under 

forudsætning af at dette falder på plads, vil vi prøve at have den liggende klar på dagen så det bliver 

muligt at få en sejltur.  

 

Pkt. 08 

Der er 9 personer fra duelighedskurset der skal aflægge teoriprøve d. 16. april. Der har i år været 

udfordringer med at skaffe en censor.  

Det blev drøftet om klubben skal tilbyde duelighedskursus hvert år eller fx hvert andet år. Ingen 

afgørelse om dette er truffet endnu. 

 

Pkt. 09 

Klubben er af et klubmedlem blevet tilbudt at købe hans Bianca 101 til en meget rimelig pris. 

Aftalen en endnu ikke på plads, men bestyrelsen har besluttet at gå videre med købet. Der blev 

drøftet hvordan båden kan indgå i klubbens aktiviteter: 

- Til rådighed for klubmedlemmer. Ønskeligt anvendes den til onsdagssejladser, div. 

kapsejladser, småture/weekendture for medlemmer samt ifm. duelighedskursus. 

- Et booking system skal laves, fx en kalender på hjemmesiden. 

- Der vil være noget arbejde ifm. kølbåden: bundmaling, rigning og afrigning samt lidt 

vedligehold. Det kræves derfor at der er nogle klubmedlemmer der er indstillet på dette. 

Etablering af et kølbådsudvalg kunne være en mulighed. 

- Efter 3-4 sæsoner vurderes det igen om klubben får anvendt båden og om den kan 

vedligeholdes forsvarligt. 

- Jf. folkeoplysningsloven kan båden ligge gratis i den kommunale havn. 

- Båden skal som minimum ansvarsforsikres.  

 

Pkt. 10 

Vi mangler en der vil tage referat til generalforsamling. Arne vil finde en. 

 

 

 

Næste bestyrelsesmøde: dette fastlægges efter generalforsamling hvor den nye bestyrelse skal 

konstitueres. 

 
______________________________________ 

Referat: Carsten Rømer, 23. marts 2024 


